
 

Προς το Προεδρείο της Βουλής των Ελλήνων 

ΑΝΑΦΟΡΑ 

Για τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 

Θέμα: «Θα τιμήσει η Κυβέρνηση τη δέσμευσή της να παραχωρηθεί η συνολική 

έκταση του στρατοπέδου Βελισσαρίου στο Δήμο Ιωαννιτών;» 

Οι Βουλευτές ΣΥΡΙΖΑ - ΠΡΟΟΔΕΥΤΙΚΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ Γεροβασίλη Όλγα και Μπάρκας 

Κώστας καταθέτουν προς τον κο Υπουργό Εθνικής Άμυνας την υπ’ αριθμ. 

37364/11.06.2025 Επιστολή του Δημάρχου Ιωαννιτών προς τον ΣΥΡΙΖΑ – ΠΣ για το 

στρατόπεδο Βελισσαρίου, με την οποία καταγγέλλεται ότι παρά την δημόσια 

δέσμευση του Πρωθυπουργού για την πλήρη παραχώρηση της συνολικής έκτασης 

του στρατοπέδου Βελισσαρίου στο Δήμο Ιωαννίτων, το ΤΕΘΑ, σημερινός ιδιοκτήτης, 

εμμένει στην παρακράτηση οικοδομήσιμης έκτασης υπέρ αυτού. 

Επισυνάπτεται η υπ’ αριθμ. 37364/11.06.2025 Επιστολή του Δημάρχου Ιωαννιτών, 

την οποία συνυπογράφουν και επικεφαλής παρατάξεων του Δημοτικού 

Συμβουλίου του Δήμου Ιωαννιτών. 

Παρακαλούμε για την άμεση εξέταση της συνημμένης, για την απάντηση και τις 

σχετικές σας ενέργειες καθώς και να μας ενημερώσετε σχετικά. 

Αθήνα 18.06.2025 

Οι καταθέτοντες Βουλευτές 

Γεροβασίλη Όλγα 

Μπάρκας Κώστας 

 

 

 

 

 

 

 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΑΝΑΦΟΡΩΝ:

2302

Ημερομ. Κατάθεσης:

20/6/2025



 

 

 

 

 






